



Date: 10th July 2021

Subject: New Package for Top Up SMS Credits and Price Adjustment

Dear Value Customer,

We wish to inform that start from **1st August 2021**, the price of SMS Credits will be to increase. The price increase is due to price changes by the Telcos in recent times and the changes in market shares by operators. We have no choice but to offer a new pricing to ensure we can cover the minimum cost. Please refer to the Top Up SMS credits price list as below.

When you Top Up our SMS Credits, you can using at anytime and no limit to the time use, but user must Top Up at lease once for a year to keep the account active; if not, our system will auto reduce to 100 SMS Credits. Same for the this matter, in the 18th month, our system will auto adjust to "0" SMS Credits.

**New Package for Top Up SMS Credits Listing:**

PKG.	SMS Credits	Price
A	1,100	RM 130.00
B	5,500	RM 590.00
C	10,500	RM 1,050.00
D	20,500	RM 1,960.00
E	30,500	RM 2,750.00
F	55,000	RM 4,680.00
G	160,000	RM 12,800.00
I	320,000	RM 23,900.00

We appreciate your business and continued support, and for further enquiries, please do not hesitate to contact at 016-8068 963 / [gcinfo@gbs2u.com](mailto:gcinfo@gbs2u.com).

Regards,

The Management

**G&C INTEGRATE SOLUTION**



日期: 2021 年 7 月 10 日

事项: 短信积分充值配套与价格调整

敬爱的顾客,

从 **2021 年 8 月 1 日**起, 短信积分的价格将会上涨, 价格上涨是由于近期电信公司的价格以及运营商市场份额的变化。我们别无选择, 只能提供新的短信积分充值配套与价格, 以确保我们能够支付最低成本。请参考下列短信积分充值价格表。

用户所充值的短信积分一样可以享有无时限使用, 但是用户每年必须至少充值一次来保持账户的活跃, 如无保持户口活跃, 系统将自动只保留最多不超过 100 短信积分, 在第 18 个月系统将自动将自动会归零所有的短信积分。

**短信积分充值配套列表:**

配套	短信积分	价格
A	1,100	RM 130.00
B	5,500	RM 590.00
C	10,500	RM 1,050.00
D	20,500	RM 1,960.00
E	30,500	RM 2,750.00
F	55,000	RM 4,680.00
G	160,000	RM 12,800.00
I	320,000	RM 23,900.00

我们感谢您的业务和持续的支持, 如果对此事有任何疑问, 请与我们联系 016-806 896 / [gcinfo@gbs2u.com](mailto:gcinfo@gbs2u.com) 谢谢!

愿好,

**G&C INERGRATE SOLUTION 管理层**